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L sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 24 lutego 2023 r. 
 

I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Gubinie otworzył L sesję Rady Miejskiej w Gubinie. 
Obecnych 15 radnych na stan 15. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 
Przewodniczący przywitał burmistrza Bartłomieja Bartczaka, panią zastępcę burmistrza, panią 
skarbnik, panią sekretarz, wszystkich naczelników, kierownika MOPS panią Teresę Dziedzic, 
dyrektorów placówek oświatowych, prezesa PUMu, wszystkich radnych obecnych na 
dzisiejszym posiedzeniu oraz wszystkich śledzących obrady on line.  
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja burmistrza stanowi załącznik do protokołu. 
 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak oraz Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Sendera wręczyli 
kwiaty oraz złożyli podziękowania dla wieloletnich pracowników, którzy przeszli na emeryturę 
dla pani Sekretarz Gminy Marii Kużdżeń oraz Kierownika MOPS pani Teresy Dziedzic. 

 
III. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej – Tomasz Romanowski komisja spotkała się raz 
celem zaopiniowania projektów uchwal na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
komisja spotkała się raz celem zaopiniowania projektów chwal na dzisiejszą sesję. 
  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak komisja spotkała się 
dwukrotnie. Na pierwszym posiedzeniu komisja opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 
Drugie spotkanie odbyło się w Miejskiej Bibliotece Publicznej z udziałem Dyrektora GDK oraz 
Prezesa SPZG.  
 
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz komisja miedzy sesjami nie obradowała.  
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek komisja nie obradowała.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Sendera złożył wniosek o rozszerzenie porządku 
obrad o projekt uchwały nr 390 w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta 
Gubina dla pani Marii Kużdżeń.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie złożony wniosek  

W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek sesji został rozszerzony /15 osób za, 0 

osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu.  
 
IV. Podjęcie uchwał w sprawie:    

 
1. Nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Gubina – 390 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 390  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr L.360.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

2. uchwalenie programu wspierania rodziny w gminie Gubin o statusie miejskim 
na lata 2023-2025 – 383 

Projekt uchwały nr 383 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 

został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 383  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr L.361.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

3. ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 
zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców - 
382 

Projekt uchwały nr 382 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 382  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr L.362.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

4. zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie miejskim 
na 2023 rok –  386 

Projekt uchwały nr 386 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radny Mirosław Rogiński 
Pytanie do pani skarbnik 
Kto będzie realizował zadanie -organizacja pikniku rodzinnego z okazji Dnia Dziecka oraz 
organizacji jesiennego pikniku rodzinnego połączonego z rajdem rowerowym i meczem 
piłkarskim? 
Zastępca skarbnika Edyta Ponikiewska  
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Nie wiadomo, czy są zawarte umowy i czy są wyłonione podmioty. 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Pieniądze są z Ministerstwa Sprawiedliwości jako duży, milionowy projekt. W projekcie jest 
dwóch partnerów.  
Mirosław Rogiński 
Kto złoży wniosek na otrzymanie dotacji z funduszy norweskich? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Urząd Miejski. 
Mirosław Rogiński 
Radny zwraca uwagę aby te fundusze zostały dobrze wykorzystane.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Projekt podlega większym restrykcjom. Zgłoszą się do tego projektu, czy wyłonieni zostaną 
naprawdę profesjonaliści, bo chodzi o to, żeby przez ten cały rok otoczyć opieką szczególne 
obszary funkcjonowanie naszego miasta. Można powiedzieć, mamy tu na myśli chociażby osoby 
z uzależnieniami osoby, gdzie mamy podejrzenie przemocy domowej. Osoby, które 
powychodziły z trudnych środowisk, trzeźwi alkoholicy, więc całe to  spektrum, ale również 
pracownicy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej będą szkoleni. Będą dyżury specjalistów. 
Będzie to nie lada wyczyn, aby to wszystko dobrze zrobić.  
Mirosław Rogiński 
Jakie drużyny będą brały udział w meczu piłkarskim? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Chodzi o to aby piknik przyciągnął jak najwięcej ludzi. Podczas pikniku będą również dyżury 
psychologów, terapeutów. Podczas takiego pikniku będzie można poradzić się fachowców.  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 386  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr L.363.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

5. zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XLVIII.339.2022 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2023-2035 –  387 

Projekt uchwały nr 387 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 
 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 387  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr L.364.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

6. przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Gubinie – 384 

Projekt uchwały nr 384 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został przedstawiony na komisjach. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Sendera przedstawił radnym swoją rezygnację. Treść 
rezygnacji stanowi załącznik do protokołu.  
 
Opinie komisji 
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Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki oraz Komisja Bezpieczeństwa 
Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - komisje zaopiniowały projekt uchwały 
pozytywnie  
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej – komisja zapoznała się z projektem uchwały  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 384  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr L.365.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Sendera przekazał prowadzenie sesji w dalszej 

części wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Krzysztofowi Zdobylakowi. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Zdobylak podziękował Wojciechowi Senderze 

za pełnienie funkcji przewodniczącego Rady Miejskiej.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Zdobylak złożył wniosek o rozszerzenie 
porządku sesji o wybór przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Radni nie wnieśli uwag. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie złożony wniosek. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został rozszerzony o złożony 

wniosek /15 osób za, 0 osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu.  
 

7. wybór przewodniczącego Rady Miejskiej  
Wiceprzewodniczący zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów do pełnienia funkcji 
przewodniczącego Rady Miejskiej. 
Radny Jerzy Galewski zgłosił kandydaturę Krzysztofa Zdobylaka. 
Krzysztof Zdobylak wyraził zgodę na kandydowanie. 
Innych kandydatur nie zgłoszono.  
 
W związku z tym, że wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej odbywa się w głosowaniu tajnym 
wiceprzewodniczący zwrócił się o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej dla 
przeprowadzenia wyboru Przewodniczego RM w Gubinie. 
Do składu komisji zostali zaproponowani następujący radni: 
- Teresa Opara, Halina Wojnicz, Robert Woszak. 
Radni wyrazili zgodę.  
Komisja skrutacyjna w powyższym składzie została wybrana/14 osób za, 0 osób  przeciw,                        
1 osoba wstrzymała się od głosu/ 
 
Komisja skrutacyjna wybrała ze swojego składu przewodniczącego komisji, którym został 
Robert Woszak.  
 
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne nad wyborem Przewodniczącego Rady 
Miejskiej. Przewodniczący komisji odczytał protokół z przeprowadzonego głosowania 
/załącznik do protokołu/. W wyniku tajnego głosowania Przewodniczącym Rady Miejskiej                    
w Gubinie został wybrany Krzysztof Zdobylak./15 osób za, 0 osób przeciw, 0 osób wstrzymało 
się od głosu/. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru przewodniczącego RM  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr L.366.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Krzysztof Zdobylak podziękował za powierzenie funkcji Przewodniczego RM i zaufanie oraz 

złożył rezygnację z pełnienia funkcji wiceprzewodniczącego RM.  

 

W związku z rezygnacją z funkcji wiceprzewodniczącego RM, Krzysztof Zdobylak, nowo 

wybrany przewodniczący RM złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dwie uchwały: 

- przyjęcie rezygnacji radnego z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Gubinie 

- zmiany uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej                    

w Gubinie  

 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie złożony wniosek. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek sesji został rozszerzony/15 osób za, 0 

osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu.  

 
8. przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w 

Gubinie 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji 
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Gubinie. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr L.367.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

9. wybór wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  
Na kandydatów do pełnienia funkcji wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej zostali zgłoszeni: 
Zbigniew Bołoczko /zgłoszony przez Jerzego Galewskiego/. Zbigniew Bołoczko nie wyraził 
zgody z uwagi na to, iż jest przeciwny istnieniu dwóch wiceprzewodniczących RM. 
Teresa Zajkowska/zgłoszona przez Mirosława Rogińskiego/. Teresa Zajkowska nie wyraziła 
zgody.  
Wojciech Sendera/zgłoszony przez Ziemowita Patka/.Wojciech Sendera wyraził zgodę.  
Mirosław Rogiński/zgłoszony przez Zbigniewa Bołoczkę/. Mirosław Rogiński wyraził 
zgodę.  
 
W związku z tym, że wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej odbywa się w głosowaniu 
tajnym, przewodniczący zwrócił się o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej 
dla przeprowadzenia wyboru Przewodniczego RM w Gubinie. 
Do składu komisji zostali zaproponowani następujący radni: 
- Teresa Opara, Halina Wojnicz,  Robert Woszak. 
Radni wyrazili zgodę.  
Komisja skrutacyjna w powyższym składzie została wybrana/15 osób za, 0 osób  przeciw, 0 
osób wstrzymało się od głosu/ 
 
Komisja skrutacyjna wybrała ze swojego składu przewodniczącego komisji, którym została 
Halina Wojnicz.   
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Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne nad wyborem Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej. Przewodnicząca komisji Halina Wojnicz poinformowała, że należy powtórzyć 
głosowanie ponieważ wielu radnych na karcie do głosowania postawiło dwa razy iks, czyli głos 
nieważny. Po zliczeniu oddanych ważnych głosów jest remis. 
 
Radca prawny Jolanta Kurpas 
Proponuje powtórzyć głosowanie i jeszcze raz wyjaśnić zasady oddawania głosów.  
 
Radny Mirosław Rogiński zrezygnował z kandydowania na funkcję wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej.  
 
Radca prawny Jolanta Kurpas 
Mimo rezygnacji radego Mirosława Rogińskiego należy powtórzyć głosowanie w sprawie 
wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.  
 
Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne nad wyborem Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej. Przewodnicząca komisji odczytał protokół z przeprowadzonego głosowania 
/załącznik do protokołu/. W wyniku tajnego głosowania Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej 
w Gubinie został wybrany Wojciech Sendera./11 osób za, 2 osoby przeciw, 2 głosy nieważne. 
 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie stwierdzenia 
wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Gubinie. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr L.368.2023 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
V. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miejskiej w Gubinie 
Protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady. Radni nie wnieśli uwag do protokołu.  
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/14 osób za, 0 osób przeciw, 

1 osoba wstrzymała się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
VI. Sprawy różne.  
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Wicestarosta powiatu krośnieńskiego zaprasza radnych w najbliższy poniedziałek godz. 15:00 na 
wizytę do nowo otwartego Oddziału Rehabilitacyjnego w Gubinie oraz poinformował radnych, że 
wpłynęło pismo z Zachodniego Centrum Medycznego z prośbą o wsparcie.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
1.Chodzi o wynik kontroli gazety Wiadomości Gubińskie, którą przeprowadziła komisja rewizyjna. 
Komisja stwierdziła, że na czas kontroli gazeta działa nieprawnie. Komisja nie otrzymała 
dokumentów odnośnie rejestracji gazety, ani uchwały w sprawie powołania gazety. Czy komisja nie 
powinna powiadomić pewnych organów o tym, że pieniądze są wydatkowane na gazetę, na „twór”, 
którego nie ma?  
2.Prośba do pana burmistrza, aby wpłynąć na osobę odpowiedzialną za sprawy pracownicze                         
w Tekrze. Chodzi o pracowników Tekry, cudzoziemców, którzy mieszkają w budynku 
wynajmowanym przez PUM w warunkach, które urągają człowieczeństwu. Jedna z tych osób 
mieszka w piwnicy. Może być za to odpowiedzialna firma, która świadczy usługi pośrednictwa 
pracy.    
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Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Odnośnie gazety Wiadomości Gubińskie – była uchwała zarządu w sprawie powołania gazety,                    
a  także w sprawie rejestru tytułu gazety.  
Rady Zbigniew Bołoczko 
Komisja bardzo długo czekała na dokumenty. Jeżeli czegoś nie ma, to trzeba podjąć decyzję                           
o utworzeniu uchwały. 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Nie ma sensu uchwalać nowej uchwały, skoro jest uchwała zarządu.  
Rady Zbigniew Bołoczko 
Nie ma dokumentów na jakiej podstawie ma być wydawana gazeta.  
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak  
Proponuje odłożyć dyskusję do następnej sesji. Do tego czasu na pewno wszystko się wyjaśni. 
Radny Jan Skóra 
Co ze wzrostem opłat na targowisku przemysłowym? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Podwyżka opłat została wstrzymana.  
Radny Jan Skóra 
10 marca galeria GDK koncert dla kobiet w wykonaniu mężczyzn. 
Radny Mirosław Rogiński 
Trzeba powołać komisję doraźną do opracowania uchwały RM w sprawie powołania gazety.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Jeśli wszystko jest zrobione, to po co całą procedurę powtarzać.  
Radny Mirosław Rogiński 
Czasy się zmieniały. Uchwała już będzie nieaktulana. Uchwała z 1990 r. nie będzie dostosowana 
do obecnych czasów.  
Wiceprzewodniczący Wojciech Sendera 
W momencie, kiedy komisja kończyła kontrolę z wiadomych względów postąpiła bezdusznie. 
Radny Zbigniew Bołoczko 
Proszę nie uderzać w nasze odczucia i puszczać w eter, że komisja jest bezduszna. To nie było 
uderzone w dyrektora GDK. Dyrektor GDK nie udzielił żadnej informacji, bo na ten temat nic 
nie wie.  
Przewodniczący Krzysztof Zdobylak  
Poczekajmy na ustalenia.  
Radna Danuta Grygorowicz 
Niepotrzebnie wszyscy unosimy się emocjami. To była zwykła procedura rozpoczęta we wrześniu. 
Dyrektor GDK był obecny tylko raz, we wrześniu. Kolejne spotkania odbywały się bez udziału 
dyrektora GDK. Obecni byli wydelegowani przez dyrektora, redaktor naczelny pan Andrzej 
Matłacki i pani księgowa,  która informowała nas o finansowych sytuacjach związanych i z GDK      
i z prowadzeniem Wiadomości Gubińskich.  
 

VII. Zamknięcie L sesji Rady Miejskiej  w Gubinie 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany i zamknął L sesję Rady Miejskiej 
w Gubinie  
                                                                                                                                   

                                                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                               Krzysztof Zdobylak  

 

Zakończono godz. 13:45 


